
SEJA, KOT MNOGE DRUGE A VENDAR...
K aj- Dolsko, si>ba KS v kultumem domu
Ciit: Osemnajsta ura tistega ponedeljka
N,r»'ZOCI: Clani tcr.^ljnc delegacije za zbor KS naše pbčinske

skupši. ic, zaradi dncvmgareda »okrepljeni« sčlani kmetijske komi-
sije pn ivetuKS; prisostcval jc seji tudi načelnik oddelka za gradbene
in ko.nunalne zade^e našo občinske skupščine Miro Dešman

Dncvni red: Poleg drugih zadev predvsem osnutek odloka o spre-
merttbi in dopolnitvi ixiloka o urbanističncm programu Ljubljane za-
radi določitve obmiKJa. ki se ureja z urbanističnim načrtom
Dol—Dolsko ter o prcmaknitvi trase tranzitnega daljnovoda Beri-
čevo — Brežice

(Jvodne besede: Miro Dešman
na kratko spomni navzoče na
»zgodovino« obravnavanega
predela naše občine, ki je sicer
kmetijska površina I. kategorije,
a se prenrikrt' proti vzhodu, če
se lotimo , , je energetsko-in-
dustrijske 1 - . Na Savi je pred-
viden tudi si -m malih hidroe-
kktrarn. Dai .̂ ovod, ki je bila
njegova trasa \ |i^vem delu, tj. ob
Zasavski cesti cioločena že v ur-
banističnem programu 1. 1972,
naj ostane. Novo varianto nad
Kamnico ve!i;i variirati kveč-
jemu le toliko (i,: norda dodat-
no), da ne bo šlo za odlok o prc-
makni 'rase., m:irvcč le za va-
rianto.' •. veiji •>,»edaše razči-
stiti. (T ,c tudi Miiišče našega
izvršnega .̂ -~to )

Razprava: Delegat Rudi Zu-
punčič — Kmetijsk, lovršine naj
ostancjo, kot je ti i iio sklenjcnu
na zboru krajan >e pred leti.
Zakaj spremir • >bre odloči-
tve?!

Predsednik sveta KS Franc
Hrovat — Industrija naj se
vedno bolj zadovoljuje s slabšimi
zemljišči. Čc prihajamo do takih
spoznanj pri stanovanjski grad-
nji, zakaj ne bi tudi pri industrij-
ski — tudi težkL saj ta ni vsa več
taka, kot jc bila nekdaj.

Tajnik sveta KS Ivan Sasso —
V zapisniku mora biti vse točnc
zabeleženo. Hitre tajnikove r<>kc
to vsestransko zagotavljajo.
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Konec razprave o lej točki in komentar. Predsednik KK SZDL
France Gradišek na kratko povzame stališča. Delegat naj le-ta posre-
dujc na sc ji skupščine, saj gre za najsirše, pa tudi za naše ožje interese.
za perspcktivo razvoja vseh nas. Na»o prcidc na naslcdnjo točko...
(Na sliki: Lcv« France Gradišek, desno Franc Hrovat)

Verjetno je bilo mnogo več misli in besedi izražfenih prej, ko je bil
čas za to. Na tcj seji je vse kazalo, da so jih le še strnili in ob sodelova-
nju strokovnjaka dorekli tako, da je imel delegat za sejo občinske
skupščine jasne poglede svoje sredine na zadevo, ki lahko odločilno
vpliva na razvoj njihove krajevne skupnosti Dolsko. -»

Obiska nismo »izbirali«, ponudila se nam je pač priložnost in prišG
smo. Kratko in ja.sno. Tudi kinetijska področja se vkljucujejo v racio-
nalizacijo, stabilizacijo in druge — akcije. Odkrito. jasno, enakoprav-
nu in v želji p«> še nadaljnjem vsesplošnem napredku.

Besedilo in slike: AM


